

## الاجتماع الأول للجنة فلسطين في الجمعية البرلمانية الآسيوية

### الدعوة

التاريخ: 20 كانون الأول/ديسمبر 2023

معالي السيدة الرئيسة،

معالي السيد الرئيس،

استناداً إلى القرار الذي اتخذته المجلس التنفيذي للجمعية البرلمانية الآسيوية في اجتماعه الأخير في أنطاليا، تركيا، بشأن إنشاء لجنة فلسطين، يسرني أن أبلغكم أن مجلس الشورى الإسلامي يتشرف باستضافة الاجتماع الأول للجنة فلسطين. ستقام هذه الفعالية في 9-11 كانون الثاني/يناير 2024 في طهران.

تشمل الضيافة الإقامة والوجبات والنقل المحلي ويمدها البرلمان المضيف من 9 إلى 11 كانون الثاني/يناير 2024 (ليلتان) مع الاحترام الواجب لتشكيل الوفود على النحو التالي:

-وفود بقيادة رؤساء البرلمانات (1 + 3)

-وفود بقيادة نواب رؤساء البرلمانات (1 + 2)

-وفود أخرى (1 + 1)

وستحال قريباً استمارة التسجيل ومشروع جدول الأعمال والوثائق الأخرى ذات الصلة. يجب أن يكون الموعد النهائي للتسجيل في موعد أقصاه 5 كانون الثاني/يناير 2024.

وأرجو أن تفضلوا بقبول أسمى آيات التقدير.

علي فيصل

نائب رئيس المجلس الوطني الفلسطيني

(التوقيع)

محمد باقر قاليباف

رئيس مجلس الشورى الإسلامي الإيراني

(التوقيع)



## The First Meeting of the Palestine Committee

### Convocation

Dear Madam President,  
Dear Mr. President,

Date: 20 December 2023

Considering the decision adopted by the APA Executive Council at its recent meeting in Antalya, Turkiye on the establishment of the Palestine Committee, it is a great pleasure to inform you that the Islamic Parliament of Iran has the honor to host the first meeting of the Committee on Palestine. This event will take place on January 9-11, 2024 in Tehran.

Hospitality shall include accommodation, meals and local transportation and extended by the Host parliament from 09-11 January 2024 (two nights) with due respect to the composition of the delegations as follows:

- Delegations to be led by the Parliament Speakers ( 3+1),
- Delegations to be led by the Parliament Deputy Speakers(2+1),
- Other delegations ( 1+1),

The registration form, draft agenda and other relevant documents will be forwarded shortly. The deadline for registration shall be no later than January 05, 2024.

Please accept, Excellency, the assurances of my highest consideration.

Mohammad Baqer Qalibaf  
Speaker of the Islamic Parliament of Iran



Ali Faisal  
Deputy Chairman  
Palestine National Council

